

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

国际老年医学杂志[®]

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

原刊名:国外医学·老年医学分册

International Journal of Geriatrics[®]

Volume 37 Number 4
July 2016

中国科技核心期刊
中国科技论文统计源期刊
中国核心期刊(遴选)数据库收录期刊
中国学术期刊影响因子年报统计源期刊
中国知识资源总库精品过刊数据库收录期刊

2016年7月 第37卷第4期

ISSN 1674-7593



9 771674 759105

万方数据



吉林大学

JILIN UNIVERSITY

International Journal of Geriatrics®

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

Bimonthly Established in 1980 Volume 37 Number 4 July 20, 2016

Responsible Institution

Ministry of Education of the
People's Republic of China

Sponsor

Jilin University
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China

Editing and Publishing

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

Editor-in-Chief

Lin Dong

Printing

Changchun Saide Co.Ltd

Overseas Distributor

China International Book
Trading Corporation
(Address: 35 Chegongzhuang xilu,
Beijing 100044, China)
Code No.C6700

Mail-Order

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

CSSN

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

Copyright

© 2016 by the Editorial Office of
International Journal of Geriatrics

All articles published represent the opinions of the authors, do not reflect the official policy of Jilin University or the Editorial Board, unless this is clearly specified. All authors will be liable for the contents of their manuscripts by themselves. International Journal of Geriatrics will not bear joint and several liability.

The contributors shall be regarded as the persons who have accepted and complied with the notice to contributor. All of the authors who enjoy rights of authorship shall be deemed as the persons who have showed consent to transferring rights of authorship and other relevant rights of the manuscripts to International Journal of Geriatrics in the world. The expenses and remuneration necessary shall be paid together through International Journal of Geriatrics.

CONTENTS

Original Articles

- Dopamine receptor agonists investigate relationship between dose and efficacy in the treatment of Parkinson's disease Li Xue, Jiang Ligang (145)
- Effect of Atorvastatin Combined with Benzene Sulfonic Acid Amlodipine in the Treatment of Coronary Heart Disease Combined with Cerebral Infarction Liu Zhe, Wang Jing (150)
- Study on Amlodipine Combined with Atorvastatin on IL-6, IL-4, IL-10 and Inflammatory Factors of the Elderly Patients with Coronary Heart Disease Liu Xiaoxia (152)
- Relationship between Blood Pressure Levels and Early Renal Damage in the Patients with Essential Hypertension Gao Ruijin, Yao Shuqing, Li Xuemei (155)
- Serum Levels of BNP, Cardiac Troponin and Myocardial Enzymes in the Patients with Heart Failure Li Jun, Ma Ke, Cao Xiuli, Li Yuhui (159)
- Clinical Observation of Non-invasive Positive Pressure Ventilation and Reintroducing Oxygen on Chronic Obstructive Pulmonary Disease Combined with Chronic Type-II Respiratory Failure Qiao Zhifei, Jiang Weihua, Ma Qinling, Liu Chunyan (163)
- Self-management of the Patients with Moderate to Severe Chronic Obstructive Pulmonary Disease Liu Kangning (166)
- Study on the Prognosis of the Patients with Metabolic Syndrome Interventions Jiang Haidong, You Lina (169)
- Efficacy of Dynamic Hip Locking Plate in the Treatment of Senile Intertrochanteric Fracture Yang Liang (173)
- Hearing Recovery Effect and its Clinical Value of High Qualitied Nursing Intervention of the Elderly Hearing Impairment Liu Bing, Dai Linlin, Xu Ping, Li Lin, Qu Xuehua, Cong Shan (176)

Reviews

- Research Advances in Aging of Intestinal Mucosal Barrier Lu Meng, Zhuang Yan, Zheng Songbai (180)
- Application of Transcranial Sonography in the Differential Diagnosis of Early Parkinson Disease Ma Duanlan, Li Zhenguang, Zhang Jianzhong, Yu Zhancai, Zou Jialin, Bao Weifang (186)
- Gender Differences of Stroke Sun Gang, Dang Yulan (191)

Trends

- Relationship between Heart Failure and Death after stoping smoking (149)
- Prediction of the Secondary Hypertension (175)

国际老年医学杂志[®]

International Journal of Geriatrics

双月刊 公开发行 1980年创刊 第37卷 第4期 2016年7月20日出版

主管单位
中华人民共和国教育部

主办单位
吉林大学
地址:130021,长春市朝阳区新民大街828号

编辑出版者
国际老年医学杂志编辑部
地址:130021,长春市朝阳区新民大街828号
电话(传真):0086-431-85619282
电子邮箱:lnyx@jlu.edu.cn

总编辑
林栋

印刷者
长春市赛德印业有限公司

发行者
国内:吉林省邮政报刊发行公司
地址:130021,长春市解放大路3088号
国外:中国国际图书贸易集团有限公司
地址:100044,北京市车公庄西路35号

订购处
国内:全国各地邮政局
邮发代号 12-29
国外:中国国际图书贸易集团有限公司
发行代号 C6700

邮购处
国际老年医学杂志编辑部
地址:130021,长春市朝阳区新民大街828号
电话(传真):0086-431-85619282
电子邮箱:lnyx@jlu.edu.cn

定价
每期 10.00 元,全年 60.00 元

中国标准刊号
ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

广告经营许可证号
2200004000024

版权所有
© 2016 国际老年医学杂志编辑部

除非特别声明,本刊刊出的所有文章不代表
吉林大学和本刊编委会的观点。
作者文责自负,本刊不负连带责任。
凡向本刊投稿者,均视为已认同并遵守本刊
《稿约》,所投稿件全体著作权人同意已将该稿件
著作权及其相关权利在世界范围内全部转让给本
刊,所有相关费用和报酬本刊已一次性付清。

目 次

原 著

- 多巴胺受体激动剂在帕金森病治疗中的剂量与疗效关系探讨 ... 李雪 姜立刚(145)
阿托伐他汀联合苯磺酸氨氯地平治疗冠心病合并脑梗死的临床效果研究 ... 刘哲 王晶(150)
氨氯地平联合阿托伐他汀钙对老年冠心病患者 IL-6、IL-4、IL-10 及炎性因子影响的研究 ... 刘晓霞(152)
原发性高血压患者血压水平与早期肾损害相关性研究 ... 高瑞金 姚树青 李雪梅(155)
血清脑钠肽、心肌肌钙蛋白及心肌酶谱水平在心力衰竭患者中的检测价值 ... 李军 马科 曹秀丽 栗玉辉(159)
无创呼吸机联合吸氧在慢性阻塞性肺病伴慢性Ⅱ型呼吸衰竭患者中的应用效果 ... 乔志飞 姜伟华 马琴琴 刘春艳(163)
中重度慢性阻塞性肺疾病患者的自我管理初步探索 ... 刘康宁(166)
综合干预措施对代谢综合征患者预后影响的研究 ... 姜海东 由丽娜(169)
髋动力锁定钢板治疗老年股骨粗隆间骨折疗效观察 ... 杨亮(173)
优质护理干预对老年听力障碍的听力恢复效果的研究 ... 刘冰 代林林 徐平 李琳 曲学华 丛珊(176)

综 述

- 肠黏膜屏障老化研究进展 ... 卢萌 庄艳 郑松柏(180)
黑质经颅超声在早期帕金森病鉴别诊断中的应用 ... 马端兰 李振光 张建忠 于占彩 邹佳霖 包卫方(186)
脑卒中的性别差异 ... 孙刚 党玉兰(191)

动 态

- 长期戒烟后与老年人心衰及死亡风险间关系 ... (149)
急诊室所测血压舒张压升高而非收缩压升高方可预测继发高血压风险 ... (175)

中文编辑 林琳 英文编辑 吴晶

International Journal of Geriatrics®

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

Bimonthly Established in 1980 Volume 37 Number 4 July 20, 2016

Responsible Institution

Ministry of Education of the
People's Republic of China

Sponsor

Jilin University
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China

Editing and Publishing

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

Editor-in-Chief

Lin Dong

Printing

Changchun Saide Co.Ltd

Overseas Distributor

China International Book
Trading Corporation
(Address: 35 Chegongzhuang xilu,
Beijing 100044, China)
Code No.C6700

Mail-Order

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

CSSN

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

Copyright

© 2016 by the Editorial Office of
International Journal of Geriatrics

All articles published represent the opinions of the authors, do not reflect the official policy of Jilin University or the Editorial Board, unless this is clearly specified. All authors will be liable for the contents of their manuscripts by themselves. International Journal of Geriatrics will not bear joint and several liability.

The contributors shall be regarded as the persons who have accepted and complied with the notice to contributor. All of the authors who enjoy rights of authorship shall be deemed as the persons who have showed consent to transferring rights of authorship and other relevant rights of the manuscripts to International Journal of Geriatrics in the world. The expenses and remuneration necessary shall be paid together through International Journal of Geriatrics.

CONTENTS

Original Articles

- Dopamine receptor agonists investigate relationship between dose and efficacy in the treatment of Parkinson's disease Li Xue, Jiang Ligang (145)
- Effect of Atorvastatin Combined with Benzene Sulfonic Acid Amlodipine in the Treatment of Coronary Heart Disease Combined with Cerebral Infarction Liu Zhe, Wang Jing (150)
- Study on Amlodipine Combined with Atorvastatin on IL-6, IL-4, IL-10 and Inflammatory Factors of the Elderly Patients with Coronary Heart Disease Liu Xiaoxia (152)
- Relationship between Blood Pressure Levels and Early Renal Damage in the Patients with Essential Hypertension Gao Ruijin, Yao Shuqing, Li Xuemei (155)
- Serum Levels of BNP, Cardiac Troponin and Myocardial Enzymes in the Patients with Heart Failure Li Jun, Ma Ke, Cao Xiuli, Li Yuhui (159)
- Clinical Observation of Non-invasive Positive Pressure Ventilation and Reintroducing Oxygen on Chronic Obstructive Pulmonary Disease Combined with Chronic Type-II Respiratory Failure Qiao Zhifei, Jiang Weihua, Ma Qinling, Liu Chunyan (163)
- Self-management of the Patients with Moderate to Severe Chronic Obstructive Pulmonary Disease Liu Kangning (166)
- Study on the Prognosis of the Patients with Metabolic Syndrome Interventions Jiang Haidong, You Lina (169)
- Efficacy of Dynamic Hip Locking Plate in the Treatment of Senile Intertrochanteric Fracture Yang Liang (173)
- Hearing Recovery Effect and its Clinical Value of High Qualitied Nursing Intervention of the Elderly Hearing Impairment Liu Bing, Dai Linlin, Xu Ping, Li Lin, Qu Xuehua, Cong Shan (176)

Reviews

- Research Advances in Aging of Intestinal Mucosal Barrier Lu Meng, Zhuang Yan, Zheng Songbai (180)
- Application of Transcranial Sonography in the Differential Diagnosis of Early Parkinson Disease Ma Duanlan, Li Zhenguang, Zhang Jianzhong, Yu Zhancai, Zou Jialin, Bao Weifang (186)
- Gender Differences of Stroke Sun Gang, Dang Yulan (191)

Trends

- Relationship between Heart Failure and Death after stoping smoking (149)
- Prediction of the Secondary Hypertension (175)